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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:692 Säkerhetsklassning av personal vid domstolar

Det har kommit till min kännedom att personer som anställs vid domstolar inte 
genomgår en säkerhetsklassning liknande den som exempelvis anställda vid 
Polismyndigheten gör. Utifrån det som framkommit i medierna om att anställda 
läckt information från domstolar utgör detta ett hot mot det svenska 
rättsväsendet och en risk för det uppdrag man har att exempelvis granska 
ansökningar om hemlig avlyssning. Teoretiskt skulle ett utdrag ur 
belastningsregistret kunna avhjälpa en del risker, men långt ifrån tillräckligt. 
Därför bör en säkerhetsklassning med den särskilda prövning detta innebär 
kunna bli aktuell.

Jag vill därför ställa följande fråga till justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Har ministern tagit något initiativ, eller avser ministern att ta några initiativ, 
med anledning av det anförda?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-04
Besvaras senast
2024-03-13 kl. 12.00


